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Zápis  
 
 
Zápis z 5. zasedání Zastupitelstva městského obvodu Poruba, konaného dne 12.9.2023 od 16:00 
hodin ve společenském sále Domu kultury Poklad, ul. Matěje Kopeckého 675/21, Ostrava-
Poruba 
 
Zasedání zastupitelstva zahájila a řídila starostka městského obvodu Poruba Ing. Lucie Baránková 
Vilamová, Ph.D., v 16:03 hodin. 
 
Přítomno: 39 členů ZMOb Poruba 
Omluveno: 6 členů ZMOb Poruba /prof. Ing. Robert Čep, Ph.D., p. Vladimír Kadlec, p. Ivo Křižák, 
Ing. Vladimír Tlach, Mgr. Martin Tomášek, Ph.D., Bc. Jiří Vidhalm/ 
 
Ověřovatelé zápisu: Ing. David Zegzulka, MBA, Ing. Soňa Janke, MBA.  
 
p. starostka - dobré odpoledne, dámy a pánové, vážení členové zastupitelstva, vážení hosté, dovolte, 
abych vás všechny přivítala zde ve společenském sále Domu kultury Poklad a tím zároveň zahájila 
5. zasedání Zastupitelstva městského obvodu Poruba. Je 16 hodin 3 minuty, prosím, abyste se 
přihlásili do hlasovacího systému, pokud jste tak ještě neučinili. Vážení členové zastupitelstva, 
program a materiály, které budeme dnes projednávat, máme na elektronickém úložišti. Na úložišti 
je rovněž Informativní zpráva o činnosti starostky, odborů, útvarů a oddělení Úřadu městského 
obvodu Poruba a Centra sociálních služeb Poruba. Anonymizované materiály pro občany byly 
zveřejněny na webových stránkách. Přítomno je v tuto chvíli celkem 39  zastupitelů, omluveno je 
celkem 6 zastupitelů, a je to pan Martin Tomášek, pan Vladimír Tlach, pan Ivo Křižák, pan Robert 
Čep, pan Jiří Vidhalm a pan Kadlec, tzn. že je naše zasedání usnášení schopné a my můžeme 
přistoupit ke schválení dnešního programu zasedání. 
 
Program: 
16:00 hod.                  -     zahájení – Ing. Lucie Baránková Vilamová, Ph.D., starostka 

- schválení programu zasedání 
- informace o činnosti orgánů městského obvodu 
- určení ověřovatelů zápisu z 5. zasedání 
- informace o ověření zápisu ze 4. zasedání 
- projednávání jednotlivých bodů programu (materiálů) 

16:45 – 17:15 hod.     -     dotazy, připomínky a podněty občanů 
17:15 – 17:30 hod.     -     přestávka 
17:30 hod.                  -     projednávání jednotlivých bodů programu (materiálů) 

- dotazy, připomínky, podněty členů zastupitelstva 
 
Seznam materiálů: 
Předkladatel Ing. Lucie Baránková Vilamová, Ph.D., starostka: 
01. Zájem o vstup do kategorie B v rámci místní Agendy 21 
 
Předkladatel Mgr. Petra Brodová, MPA, místostarostka: 
02. Opětovná žádost o prominutí smluvní pokuty 
 
Předkladatel Zdeněk Rodek, místostarosta: 
03. Změna usnesení k udělení dotace pro rok 2023 – Komise pro rozvoj kultury a volnočasové 
      aktivity 
 
Předkladatel Jan Dekický, místostarosta:  
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04. Nabídka předkupního práva – garáž na poz. p.č. 1503/6, ul. U Sportoviště 
05. Prodej částí pozemku parc. č. 1083/1 v k.ú. Poruba, obec Ostrava 
06. Stanovisko k prodeji částí pozemků p.č. 1136/1 a 1573 v k.ú. Poruba, obec Ostrava 
07. Stanovisko k prodeji částí pozemků p.č. 3558/1 a 3563/5 v k.ú. Poruba-sever, obec Ostrava 
08. Stavba „Modernizace TT na ul. Opavská v úseku ul. Sjízdná – ul. Martinovská“ 
09. Stavba „Silnice I/11 Ostrava, prodloužená Rudná – hranice okresu Opava“ – stanovisko 
      k nabytí nemovitých věcí 
10. Záměr prodat pozemek parc. č. 2393/10 v k.ú. Poruba-sever, obec Ostrava 
 
Předkladatel Mgr. Martina Dušková, místostarostka: 
11. Vyhodnocení výběrového řízení na udělení dotací pro rok 2023 - Komise pro školství, 
      vzdělávání a sport – FBC Tigers Poruba z.s. – program Ostatní 
 
Předkladatel Ing. Lucie Baránková Vilamová, Ph.D., starostka: 
12. Kontrola plnění usnesení 
 
Dotazy, připomínky, podněty členů zastupitelstva 
 
p. starostka - ptám se, zdali je nějaký dotaz k navrženému programu, popřípadě návrh na doplnění? 
Pakliže tomu tak není, tak poprosím, abychom si hlasováním dnešní program schválili. 
 
Hlasováno o programu – 39 hlasů pro /39:0:0/. 
 
p. starostka – děkuji, program 5. zasedání zastupitelstva považuji tímto za schválený. Provedením 
zápisu z tohoto zasedání pověřuji paní Ivetu Kaňokovou. Nyní můžeme tedy přistoupit k dalšímu 
bodu, a to je Informace o činnosti orgánů městského obvodu. 4. zasedání zastupitelstva se konalo 
13. června, na tomto zasedání jsme přijali celkem 24 usnesení. Rada městského obvodu Poruba se 
za období od tohoto zasedání zastupitelstva sešla na čtyřech řádných a jedné mimořádné schůzi a 
přijala celkem 154 usnesení. 
Mezi jinými rada: 
- schválila rozpočtové úpravy, 
- schválila změnu organizační struktury statutárního města Ostravy - Úřadu městského obvodu 
Poruba, 
- rozhodla o zadání veřejné zakázky malého rozsahu na služby „Výroba a distribuce zpravodaje 
PRIO“ společnosti SAMAB PRESS GROUP a.s., 
- rozhodla o uzavření smlouvy o dílo „Ozelenění zpevněných ploch v Ostravě-Porubě“ mezi 
městským obvodem Poruba a společností Ostravské městské lesy a zeleň, 
- souhlasila s přijetím dotace ze státního rozpočtu v rámci dotačního titulu „Obec přátelská rodině a 
seniorům 2023“ dle podmínek poskytovatele dotace MPSV, 
- rozhodla o uzavření smlouvy o umožnění výkonu odborné praxe s Obchodní akademií a Vyšší 
odbornou školou sociální, 
- rozhodla o zadání veřejné zakázky malého rozsahu na stavební práce „Zelená Porubě 2022- 
Dopravní hřiště a pumptrack“ společností JANKOSTAV s.r.o. se sídlem Ostrava-Kunčice, 
- schválila Organizační řád Úřadu městského obvodu Poruba, 
- vzala na vědomí kontrolu plnění svých usnesení. 
Všechna usnesení zveřejňujeme v anonymizované podobě na našich webových stránkách. 
V tuto chvíli otevírám diskusi k tomuto bodu. Nikdo se do diskuse nehlásí, můžeme tedy přejít k 
našemu dalšímu bodu, který máme na programu jednání, a to je  
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Určení ověřovatelů zápisu z 5. zasedání. Já tedy navrhuji pana Davida Zegzulku a paní Soňu 
Janke. Ptám se, zdali má někdo nějaký jiný návrh nebo k návrhu nějaké připomínky? Pakliže tomu 
tak není, tak poprosím, abychom  hlasováním tento návrh schválili. 
 
Hlasováno – 39 hlasů pro /39:0:0/. 
 
p. starostka – děkuji, za ověřovatele zápisu byli tedy schváleni pan David Zegzulka a paní Soňa 
Janke. 
 
Zápis ze 4. zasedání, které se konalo 13. června, ověřili zastupitelé pan Abrahamčík a pan Horník, 
prosím, ověřovatele, aby se postupně k zápisu vyjádřili. Hlásí se pan Horník. 
 
p. Horník - dobré odpoledne, dámy a pánové, zápis jsem četl, odpovídá průběhu jednání minulého 
zastupitelstva a navrhuji ho ke schválení 
 
p. starostka – děkuji, dále se hlásí pan Abrahamčík 
 
Ing. Abrahamčík - dobrý den, dámy a pánové, zápis jsem četl, odpovídá průběhu jednání 
 
p. starostka – děkuji, poprosím tedy, abychom si v tuto chvíli zápis z našeho 4. zasedání 
zastupitelstva schválili 
 
Hlasováno – 39 hlasů pro /39:0:0/. 
 
p. starostka – děkuji, zápis ze čtvrtého zasedání zastupitelstva byl schválen a my můžeme v tuto 
chvíli tedy přejít k dalšímu bodu jednání, a to je projednávání jednotlivých materiálů 
 
materiál číslo 1 - Zájem o vstup do kategorie B v rámci místní Agendy 21 
 
p. starostka - otevírám diskusi k tomuto materiálu, hlásí se s technickou pan Klega  
 
p. Klega - dobrý den, já jsem se díval na ty materiály a chtěl jsem se zeptat, jestliže absolvujeme  
veškeré ty audity a získáme kategorii B, tady je psáno, že  je možné, že nebo spíš takhle -  jaké 
výhody to pro nás bude mít, co nám to přinese, tam, jako že můžeme získat dotace apod., spíš jak 
technicky nám to přinese  
 
p. starostka – rozumím, tak první věc, která je myslím zásadního charakteru je ta, že si jaksi 
zhodnotíme aktuální situaci, ve které jsme a především si jako naplánujeme práci na další období, a 
ta místní agenda je potřeba brát komplexně jako nejenom audity, které tady dneska předkládáme, 
ale jde o celé strategické plánování v rámci obvodu. Já jen připomenu, že jsme byli prvním obvodem, 
který vůbec přijal strategický plán v rámci města. Já chápu, že se ptáte na ty výhody, nicméně ty 
výhody, které z toho jsou nebo respektive ten přínos, který pro Porubu bude mít, je nejen uvědomění 
si aktuální situace v jednotlivých resortech, které se tady řeší v rámci těch 10 auditů, které tady jsou, 
které jsme absolvovali před třemi lety, tzn. máme jakoby tu startovní čáru mnohem jednodušší než 
jsme před těmi třemi lety měli, protože v podstatě hodnotíme znovu po třech letech ta samá témata, 
o kterých už tu matrici máme a tu základnu řešíme, kam jsme se posunuli, tzn. to je podstatné jakoby 
vědět. Zanalyzujeme si další data s tím spojená a ano, vy možná narážíte na tu větu, co se týká těch 
dotačních příležitostí, tak ta ……. tzn. organizace, která patří pod Ministerstvo životního prostředí 
a stará se o MA 21 a stará se o ty jednotlivé audity a komunikuje s jednotlivými obcemi, tak my 
jsme s nimi měli jednání, kde jsme se  nejenom bavili o tom, že pro městské obvody to není až tak 
jednoduché jak pro samostatné obce, protože celou řadu věcí jakoby řeší  město, které je nad nimi, 
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nicméně ty možné výhody v těch dotacích jsou o tom, že ty obce, které v rámci MA21 dneska 
figurují, tak jsou brány jako obce,  které jakýmsi způsobem dobře plánují, dobře hospodaří, dobře 
fungují v rámci dotačních příležitostí, jak nám řekly i dámy, s kterými jsme jednali, dlouhodobě s 
nima spolupracujeme, tak by měly být jako lépe hodnoceny. To, jak to samozřejmě prakticky na 
těch ministerstvech probíhá my už nemůžeme vědět, protože u těch hodnocení nejsme, nicméně to 
je jedna z těch věcí, která  ten přínos pro ten městský obvod Poruba jako znamená, já chápu, že  jako 
pátrat po nějakém tom hmatatelném přínosu, tomu jako jasně rozumím, nicméně už to, že v těch 
kategoriích jsme dál, tak je to považováno za skutečně velkou přednost v rámci těch obcí, v těch 
kategoriích,  těch vrcholných,  v tom A a B není těch obcí mnoho a ono se to jakoby ví, ví se to 
velmi dobře v rámci těch struktur, které  to hodnotí v rámci  i hodnotitelů, a tak dál, takže je to jeden 
ze střípků do té mozaiky  těch jednotlivých přínosů nebo jak jste nazval „výhod“.  
 
Hlasováno o navrženém usnesení – 39 hlasů pro /39:0:0/ - usn.č. 63/ZMOb2226/5. 
 
materiál číslo 2 -  Opětovná žádost o prominutí smluvní pokuty 
 
p. starostka - otevírám diskusi k materiálu, uzavírám diskusi, pojďme, prosím, hlasovat 
 
Hlasováno o navrženém usnesení – 39 hlasů pro /39:0:0/ - usn.č. 64/ZMOb2226/5. 
 
materiál číslo 3 - Změna usnesení k udělení dotace pro rok 2023 - Komise pro rozvoj kultury 
a volnočasové aktivity 
 
p. starostka - otevírám diskusi k materiálu, uzavírám diskusi, pojďme, prosím, hlasovat 
 
Hlasováno o navrženém usnesení – 39 hlasů pro /39:0:0/ - usn.č. 65/ZMOb2226/5. 
 
materiál číslo 4 - Nabídka předkupního práva - garáž na pozemku p. č. 1503/6, ul. U 
Sportoviště 
 
p. starostka - otevírám diskusi k materiálu, uzavírám diskusi, pojďme, prosím, hlasovat 
 
Hlasováno o navrženém usnesení – 39 hlasů pro /39:0:0/ - usn.č. 66/ZMOb2226/5. 
 
materiál číslo 5 - Prodej částí pozemku p. č. 1083/1 v k.ú. Poruba, obec Ostrava 
 
p. starostka - otevírám diskusi k materiálu, uzavírám diskusi, pojďme, prosím, hlasovat 
 
Hlasováno o navrženém usnesení – 39 hlasů pro /39:0:0/ - usn.č. 67/ZMOb2226/5. 
 
materiál číslo 6 -  Stanovisko k prodeji částí pozemků p. č. 1136/1 a 1573 v k.ú. Poruba, obec 
Ostrava 
 
p. starostka - otevírám diskusi k materiálu, uzavírám diskusi, pojďme, prosím, hlasovat 
 
Hlasováno o navrženém usnesení – 39 hlasů pro /39:0:0/ - usn.č. 68/ZMOb2226/5. 
 
materiál číslo 7 - Stanovisko k prodeji částí pozemků p. č. 3558/1 a 3563/5 v k.ú. Poruba-sever,  
obec Ostrava 
p. starostka - otevírám diskusi k materiálu, hlásí se pan místostarosta Dekický 
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p. Dekický -  krásné odpoledne přeji, navrhoval bych u toho bodu úpravu v usnesení, a to před 
každou tu výměru doplnit slovo cirka, tzn. o výměře cca 265 m², o výměře cca 25 m², o výměře cca 
60 m², ten důvod je takový, že pozemky  teprve budou zastavěny budoucími objekty, dá se tedy 
předpokládat, že po přesném geometrickém zaměření může dojít k určité změně té výměry v řádech, 
řekněme, jednotek nebo desítek metrů, abychom se vyhnuli tomu, že bychom v takovém případě 
museli znovu schvalovat záměr, který teď je přesně, konkrétně na metry, tak tím doplněním těch 
slůvek cirka, získáme tu možnost, že zrychlíme ten proces a pokud k té změně dojde, tak se s ní 
vypořádáme až potom ve finálním prodeji pozemku  
 
p. starostka - děkuji panu místostarostovi za doplnění, nikdo další se do diskuse nehlásí, já poprosím 
tedy o hlasování 
 
Hlasováno o předloženém upraveném usnesení – 39 hlasů pro /39:0:0/ - usn.č. 69/ZMOb2226/5. 
 
materiál číslo 8 - Stavba „Modernizace TT na ul. Opavská v úseku ul. Sjízdná – ul. 
Martinovská“  
 
p. starostka - otevírám diskusi k materiálu, hlásí se pan Klega 
 
p. Klega - dobré odpoledne, já jsem se chtěl u tohoto bodu zastavit a zeptat se, protože tam se jedná, 
že je to žádost o uzavření smlouvy o výpůjčce po dobu výstavby, chápu to dobře?, protože v tom 
případě bych se chtěl zeptat, tam je sice na jak dlouho, jako na délku, na podobu stavby, ale jestli 
víme, kdy eventuálně dojde k té samotné výpůjčce 
 
p. starostka - tzn. že se ptáte, kdy dojde k té rekonstrukci té  části toho úseku, tak ono to záleží  také 
na finančních prostředcích a na dotacích, které DPO, protože to realizuje DPO, má, nicméně zatím 
se hovoří s tím, že pokud proběhne všechno dobře, tak že by to mohlo proběhnout už v příštím roce, 
ale může se taky stát, že se to třeba odloží ještě o rok, teď myslíte ten úsek, který se bude takto dělat 
k nám 
 
p. Klega - …………, že prostě, na jakou délku ano, ale kdy? 
 
p. starostka - rozumím, ale to není úplně výjimka, protože takto se plánují stavby, v dlouhodobém 
plánování a v rekonstrukcích 
 
p. Klega - pokud to plánujeme na příští rok, samozřejmě bychom to chtěli, aby to bylo v létě přes 
čas prázdnin 
 
p. starostka -  přesně tak 
 
p. Klega - ale už teď by mělo probíhat výběrové řízení,  takže jestli náhodou víme, jestli vůbec je 
připravené, jestli už běží, protože výběrové řízení na stavbu trvá minimálně půl roku až 3/4 roku, 
takže to už bychom pomalu mohli vědět o tom, takže jestli eventuálně to neběží, tak nevím, jestli to 
příští rok bude reálné 
 
p. starostka - jde o dlouhodobé plány investiční Dopravního podniku, protože to není jediná stavba, 
která se v rámci rekonstrukcí různých tramvajových těles a podobně v rámci města dělá, pokud já si 
pamatuju poslední plány, které DPO měl, tak  to plánoval na rok 2024, tzn. na příští rok, nicméně 
může se stát cokoliv jak ve veřejné zakázce nebo na té cestě, může se to odložit o rok, to není nic co 
by se bohužel nedělo běžně, protože naše legislativa někdy  úplně neumožňuje některé věci urychlit, 
tak jak bychom  někdy potřebovali, každopádně se to bude plánovat na prázdninové měsíce, protože 
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ta výluka se ani jinak jako  zorganizovat v podstatě nedá bez nějaké, jak říkám ztráty kytičky, takže, 
bude se určitě plánovat na prázdninové měsíce. Nicméně by to nemělo být tak složité jako v době, 
kdy se rekonstruovaly 2 ty úseky v podstatě v minulosti, 2 najednou byť se plánovalo, že se budou 
dělat postupně, nakonec museli udělat oba najednou. Teď se bude dělat jeden úsek, takže 
předpokládám, že to nebude tak složité, ale taky závisí na koordinaci třeba dalších staveb, to taky 
není úplně jednoduché, takže příští rok nebo ty následující. 
 
p. Klega - takže ta koordinace apod., takže to  mě taky zajímalo a ještě 1 dotaz, jestli bych mohl, jak 
moc můžeme tu stavbu nějak připomínkovat, jedná se mi, konkrétně o tu křižovatku Martinovská x 
Opavská, je tam ten betonový výstupek nebo  obrubník, nebo jak bych to nazval, který má chránit 
chodce, ale víceméně to ohrožuje hlavně řidiče, takže jestli my  nějak můžeme do toho zasáhnout, 
připomínkovat  
 
p. starostka – vím o tom, nicméně v rámci rekonstrukce by se měla ta křižovatka rozšiřovat, to bylo 
i popsáno v tom materiálu a mělo by právě o tom o čem hovoříte, tak by se mělo vyřešit v rámci té 
rekonstrukce. Tak  nikdo další se do diskuse nehlásí, takže zavírám diskusi a prosím o hlasování.  
 
Hlasováno o navrženém usnesení – 39 hlasů pro /39:0:0/ - usn.č. 70/ZMOb2226/5. 
 
materiál číslo 9 - Stavba „Silnice 1/11 Ostrava, prodloužená Rudná - hranice okresu Opava“ - 
stanovisko k nabytí nemovitých věcí 
 
p. starostka - otevírám diskusi k materiálu, znovu se hlásí pan Klega 
 
p. Klega - jak moc to eventuálně zatíží třeba údržbu, mě to napadlo u toho, jestli tam počítáme, jestli 
tam budou nějak zvýšené náklady na údržbu toho nabytého majetku 
 
p. starostka - tak tady je potřeba říct, že při začátku stavby prodloužené Rudné i v tom průběhu, se 
městský obvod Poruba zavázal k převodu některých těch částí poté co bude stavba dokončena, tj. ta 
první věc a druhá věc je, že my jsme všechny ty nemovitosti, které bychom měli nabýt nebo ten 
majetek, který bychom měli nabýt prověřovali i z hlediska údržby, přesně jak říkáte a  právě proto 
jsme se rozhodli některé, které nám úplně nedávaly smysl v rámci toho převodu z toho vyčlenit, 
které buď by pro nás znamenaly teda vysoké údržbové náklady, nebo to není ani část, která pro nás 
dává nějaký smysl a význam, když se podíváte do té důvodové zprávy, tak některé navrhujeme, 
převážnou většinu navrhneme nabýt, některé navrhneme nenabýt, nicméně nemůžou zůstat ve 
vzduchoprázdnu, takže předpokládám, že se prodá, ale i o těch co by teoreticky mohly zůstat ve 
vzduchoprázdnu se dále jedná, v tuto chvíli ten materiál je předložen tak, jak je.  
 
Hlasováno o navrženém usnesení – 39 hlasů pro /39:0:0/ - usn.č. 71/ZMOb2226/5. 
 
materiál číslo 10 - Záměr prodat pozemek parc. č. 2393/10 v k.ú. Poruba-sever, obec Ostrava 
 
p. starostka - otevírám diskusi k materiálu, nikdo se do diskuse nehlásí,  můžeme diskusi uzavřít, 
dávám, prosím, hlasovat 
 
Hlasováno o navrženém usnesení – 39 hlasů pro /39:0:0/ - usn.č. 72/ZMOb2226/5. 
 
materiál číslo 11 - Vyhodnocení výběrového řízení na udělení dotací pro rok 2023 - Komise 
pro školství, vzdělávání a sport - FBC Tigers Poruba z.s. - program Ostatní  
 
p. starostka - otevírám diskusi, uzavírám diskusi, pojďme, prosím, hlasovat 
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Hlasováno o navrženém usnesení – 39 hlasů pro /39:0:0/ - usn.č. 73/ZMOb2226/5. 
 
materiál číslo 12 - Kontrola plnění usnesení 
 
p. starostka - otevírám diskusi k materiálu, uzavírám diskusi, pojďme, prosím, hlasovat 
 
Hlasováno o navrženém usnesení – 39 hlasů pro /39:0:0/ - usn.č. 74/ZMOb2226/5. 
 
p. starostka - materiál číslo 12 byl schválen, tímto jsme vyčerpali všechny předložené materiály, já 
všem děkuji za konstruktivní přístup, dále máme na programu diskusi občanů, která však je v 
programu zařazena až na 16:45, takže já bych do té doby vyhlásila pauzu na občerstvení a v 16:45 
se zpátky  potkáme, protože máme jednu přihlášku do diskuse, a to je pan Š.  s tématem politická 
kultura, takže to budeme pokračovat, děkuji vám. 
 
přestávka 
 
p. starostka - vypadá to že jsme všichni na svých místech, já všem děkuji a budeme tedy pokračovat 
ve schváleném programu. V tuto chvíli je  tady ta diskuse občanů. Přihlásil se pan Š., chce 
diskutovat na téma politická kultura, prosím, pane Š. 
 
p. Š. - dobrý den, vážené dámy, vážení pánové, opět ta politická kultura a tu převedeme do řízení 
úřadu městského obvodu. Vrátím se kousek v čase zpátky až do zastupitelstva města, kdy končil 
funkci primátor Macura a ten se v jeden okamžik otázal, jak bude  vyřešené starostování v Porubě. 
Paní Baránkova sdělila, k tomu se nebudu vyjadřovat. Vážené dámy, vážení pánové, paní Baránková 
je osoba veřejná, otázka se jednala věci veřejné, paní Baránková byla povinná toto sdělit, jak to má 
vyřešené,  pokud ne, budu žádat písemně, protože s tím, že Poruba má 64 000 obyvatel a tuto funkci 
ona si rozdělila přátelsky mezi pár rokem před sebou, což jako já vidím velmi špatně, to nemůže 
existovat, i když, dejme tomu, zákon to dovoluje, ale co charakter, co občané a když tomu tak je, tak 
použijeme novelu informačního zákona a novela informačního zákona říká, protože vidím, že se  asi 
jedná daleko víc o peníze, jak o práci pro občany, tak vážená paní Baránková, já po vás žádám 
odpověď ve věci, co se týká odměn nebo příjmů, tak lépe řečeno  příjmů, protože tady je to, jak dané 
příjmy, veškeré, včetně bonusů a toto není žádná sranda, já na tom trvám, žádám a trvám a pro mne 
to, jak to nebude splnitelné, bohužel jsou i vyšší orgány  a proč jste to třeba, bude taková krize, že 
jste to museli rozpůlit tu funkci, tím pádem jako nejste schopna dělat ty dvě funkce tam jako s tou 
funkcí náměstkyně, proč nemohla třeba paní paní Petra  Brodová, proč nemohla třeba zastávat funkci 
místo vás. Spolehlivá,  má přehled, má praxi, takže proč  třeba nemohla to dělat ona, takže to je k 
tomu řízení úřadu. A co se týká staveb, já jsem několikrát jel tady okolo úřadu a mostek, který je 
blízko úřadu, blízko radnice, tak také to je nekonečná práce, tam skoro nikdo nedělá, a když jakože 
dělá, tak opřený o zábradlí a počítá ryby nebo co, to je hrozné a ta část už je tam  3 měsíce asi, že jo, 
nebo čtvrtý měsíc, no  je to dlouho, vždyť to je na polovinu, ani ne, uděláte ty boční základy, dneska 
jsou fabriky, betonárky udělají dneska mostové panely, dáme 4, 5 panelů, zapraví se to a je to hotové. 
Proč tam mají vlastně dělat armaturu, šalovat, atd., to se dělalo kdysi dávno, ale v moderní době, a 
tak drahé, tak draze stavět a ještě znepříjemňovat životy lidem, že tam musí stát musí u semaforů, 
jak jste prováděli výběrové řízení, já jsem se zúčastňoval někdy ještě kdysi dávno, jak jsem byl 
produktivní, i  výběrového řízení, …., kolik máte nasmlouvané na té zakázce, že tam musí ….., jaká 
technika má tam být použita, pokud jako tak budete uzavírat výběrové řízení, tak je to k ničemu, 
protože budete tam zase ……, bohužel, vyslyšte si to 
 
p. starostka - pane Š., já vás požádám, abyste už pomalu směřoval k závěru, protože už jste přešel  
svůj čas podle jednacího řádu 
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p. Š. – jeden jediný člověk diskutující 
 
p. starostka – v tom případě nemusíte dodržovat jednací řád? 
 
p. Š. – když na tom lpíte, tak já vám jako ještě řeknu, co se týká stavebních prací, takže na tyto věci 
mi odpovězte, tzn. váš příjem se vším všudy a co se týká výběrového řízení staveb, které spadají pod 
městský obvod Poruba a  dále, co se týká i těch dopravních, takže by se to mělo trošičku, ne trošičku, 
hodně zlepšit, to neznamená, že člověk je vzdělaný jako …… moudrost, tak je člověk k ničemu, 
děkuji za pozornost 
 
p. starostka – vážený pane Š., já si dovolím reagovat hned na vaše dotazy a samozřejmě i písemně 
to k čemu jste mě vyzval, jako ostatně pokaždé vaše řeč je plná jako invektiv a různých napadajících 
výrazů o věcech, o kterých víte hodně málo. Já začnu od rekonstrukce té cesty nebo toho mostu, 
který řešíte u radnice. My jsme žádnou firmu nevybírali, protože to není stavba městského obvodu 
Poruba, je to stavba města, provádějí to Ostravské komunikace, takže jsme nemohli mluvit do 
žádného výběrového řízení, nic jsme nevybírali, není to naše volba a my to toliko můžeme 
připomínkovat tuto stavbu, úplně stejně jako vy, tak také může městský obvod Poruba, to je vše co 
s tou stavbou městský obvod Poruba má společného, takže tady to vaše osočování, jak  vybíráme 
firmy atd. pominu  a teď ta  druhá věc. Vy si opět pamatujete na tu chvíli co proběhla na 
zastupitelstvu zcela jinak. Já jsem panu Macurovi odpověděla na jeho dotaz, on potom položil dotaz 
téměř stejný, akorát trochu jinak. Proto jsem řekla, že už na něho reagovat nebudu, protože jsem 
považovala za odpověď za otázku zodpovězenou na předcházející dotaz, takže není třeba 2× 
opakovat tu samou odpověď, takže není pravda, že jsem neodpověděla, odpověděla jsem řádně, 
protože jsem to považovala za důležité. Nehledě na to, že na dalším zastupitelstvu  byla položena 
otázka úplně stejně, na tu jsem odpověděla, tak je to potřeba si přehrát v záznamech. Tak  to přesně 
bylo. Jak to teď popisuji, takže opět jste si trošičku podsunul to, jakým způsobem některé věci 
proběhly a já vám samozřejmě ráda na ty jednotlivé vaše otázky, které tady padly odpovím písemně. 
Nicméně neexistuje žádná dělená funkce starosty, to je potřeba si nastudovat zákon o obcích, není 
žádná rozdělená funkce starosty mezi 2 nebo něco podobného, na minulém zastupitelstvu jsem byla 
zvolena do funkce neuvolněné starostky, a to právě proto, abych nepobírala 2 platy, právě proto, z 
těch finančních důvodů, které říkáte, takže já v tuto chvíli se necítím tak, jak jste mě osočil z toho, 
abych pobírala nějaké další výhody a finanční věci s tím spojené. Já vás můžu ujistit, že v tuto chvíli 
pracuji 12 hodin denně, mám přísný time management, který se snažím dodržovat tak, abych 
nezanedbávala ani Porubu, ani město. Musím říct, že celá řada věcí jsou v synergických efektech a 
to co se do té doby třeba v Porubě nedařilo úplně s tím pohnout, tak v tuto chvíli na jednání na městě 
je to více či méně snažší, ale některé věci se nám podařily pohnout a předtím třeba ne, takže není to 
jakoby o tom, že já v tuto chvíli nepracuju pro Porubu, vůbec to tak není, nezanedbávám své věci, 
musím říct, že od chvíle zvolení  do funkce náměstkyně jsem nevedla pouze jedinou radu na 
městském obvodu Poruba, takže já vám ráda tady ty věci sepíšu, sepíšu vám velmi ráda i  všechny 
finance a chtěla bych tady zdůraznit, žádný bonus za svou funkci nemám, je to toliko všechno co 
najdete v tabulkách, které vydává ministerstvo vnitra. Hlásí se ještě paní místostarostka. 
 
Mgr. Brodová - pane Š., já jsem chtěla zareagovat na váš příspěvek ještě dřív než jste mé jméno tady 
vyslovil, a to v návaznosti na to co jste řekl, a to že paní starostka si s panem Rodkem rozdělila 
funkce. Já vám musím připomenout, že o tom, kdo bude mít svěřenu jakou gesci a teď znovu 
opakuju, že nejde o žádné rozdělení funkcí, ale o svěření gescí, každý z nás místostarostů má svěřené 
nějaké gesce, o tom nerozhodují 2 lidi, o tom nerozhoduje ani 1 člověk, primárně ta situace byla 
řešena na úrovni klubu ANO, a právě jako předsedkyně klubu ANO zastupitelského Poruby, já teď 
tady k vám hovořím. Na tom řešení jsme se všichni jednohlasně shodli a následně se na tom shodlo 
naprostou většinou i zastupitelstvo, takže, prosím vás opravdu jakoby, jak to říct nesměšujte věci, 
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respektive neinterpretujte je, tak jak nejsou, to není rozhodnutí dvou lidí nebo jednoho, ale je to 
rozhodnutí  orgánu, který je k tomu příslušný. Děkuji. 
 
p. starostka - tak žádné další přihlášky do diskuse občanů  nemáme a dále na programu máme  
Diskuse zastupitelů, takže já poprosím, aby se hlásili do diskuse zastupitelé. Hlásí se pan zastupitel 
Šíma. 
 
Bc. Šíma - dobrý den, omlouvám se panu Klegovi, že jsem ho předběhl, prosím vás, já jsem požádal 
IT oddělení, jestli by mi  mohli nasdílet nějaké fotografie a jestli postupně bych vám k tomu něco 
řekl a poprosil k tomu o nějakou reakci nebo poprosil, jestli mi k tomu něco můžete říct, děkuji. 
Tady první fotka, to je ulice Skautská, tady hned vpravo je vchod do mateřské školky, takový 
chodník je tady asi 6 let, jelikož se na obci změnila i personální agenda, tak bych touhle cestou 
požádal, jestli byste mi k tomu mohli něco říct, kdy je v plánu konečně  oprava tady tohohle 
chodníku, bylo to slíbené, že až se dokončí ta druhá etapa opravy VOKD, tak že se hned naběhne na 
tento chodník. Tak jsem se chtěl ujistit, jestli opravdu to máte v plánu nebo horizontu, kdy by se to 
mohlo opravit, je to hodně nebezpečné, chodí tam malé děti, chodí tam rodiče, tak to je první dotaz, 
nevím, jestli  budeme postupně a nebo nebo  
 
p. starostka - myslím, že si zapamatujeme dotazy a pak odpovíme na všechny najednou 
 
Bc. Šíma -  dobře, děkuji vám, bude to asi jednodušší. Tady máte fotku veřejného osvětlení, které 
zůstalo po zákroku „okáčů“, je už to několik měsíců takhle, myslím, že druhý měsíc, není jich málo 
po Porubě, tady tohle je v lokalitě u nás v okolí Dělnické, těch sloupů je ořezaných celkem velké 
množství a byl jsem požádán  obyvateli co tam bydlí, jestli bych se na to mohl zeptat, protože jsem 
to řešil i na O.k.  a poprosit vás, jestli byste v nějaké součinnosti mohli to s „okáči“ řešit, trošku to 
zrychlit, protože za chvilku je zima, tma bude většinu dne a už teď  obyvatelé,  hlavně ženy se tam 
večer bojí vyjít z domu. Tak tohle je nově rekonstruovaný zbytek od Oblouku,  to je ta pravá část 
směrem k Dělnické, tady mě obyvatelé také požádali, jestli bych to nemohl řešit. Takto vypadá 
opravený chodník po skoro dvouleté rekonstrukci, kdy ti lidé trpěli hlukem, prachem,  provozem 
nákladních aut, za tu dobu se tam ta komunikace zhoršila ještě rapidně, je to opravené  vlastně  3 m 
od prvního vchodu od toho Oblouku, pak už asi nevyšly peníze, nebo to nebylo v zadání, opravily 
se tam, já jsem se tam byl projít, asi 2  nějaké větší díry, kde už to kolo asi by opravdu odpadlo, jinak 
tam není spravené vůbec nic, tak, jestli by bylo fajn, když ti lidé už tam nějakou dobu fakt trpěli tou 
stavbou, jim to spravit tak, aby to bylo jako asi v nějakém standardu. Vím, že byly plánované nějaké 
rekonstrukce kanálů a té komunikace, nevím, už to mají 3 roky dělat, ale pořád asi na to nemají 
peníze, tak taky zkusit to  nějak vykomunikovat, jestli buď  to udělají dřív, anebo se ta ulice spraví 
a potom se to udělá časem. To ještě další sloup, tak tady je dole pod Dělnickou výběhová louka. Je 
to krásně posečené, všechno v pořádku a jediný problém, který tady na té louce výběhové, jedno z 
mála míst, kde se člověk může se psem jít projít a vyběhat ho na volno je, že na celé téhle louce, 
která nevím kolik může mít 700 -  800 m, 40, 50 m na šířku, není ani 1 koš na exkrementy od těch 
psů, takže když pes vykoná tu potřebu, pejskař je tak uvědomělý, že to posbírá, tak potom s tím třeba 
20, 30 minut chodí s tím pytlíkem, možná by to bylo, tohle  není jediná lokalita, kde máme pro ty 
psy takovou, byl jsem si to projít a je to dost podobné všude, takže kdyby to šlo, vybudovat tam pár 
nějakých takových míst, kde by se to dalo odhodit, určitě budou pejskaři rádi a i ti co tam hrajou 
discgolf to také ocení, když tam hodí na 2 body a ještě u toho nevyhrajou něco jiného. Jo, to jsem 
zapomněl. Už se to tady řešilo minule - hlodavci v téhle lokalitě. To asi souvisí s tím dotazem na 
opravu kanalizace, už se to má dělat nějakou dobu a bohužel i když se tam pravděpodobně dává více 
těch nástrah, tak ti hlodavci stále vylézají, večer to tam bývá velmi zajímavé, tak jsem chtěl požádat, 
jestli by se zase buď  zvýšila ještě ta frekvence těch  kladení nástrah, aby se ta lokalita vyčistila úplně 
a zase zkusit tlačit na kanalizace, kdy to opraví, aby to bylo všechno bezpečné. Tady mi myslím 
došly všechny fotografie a ještě mám 1 dotaz.Chtěl bych se zeptat na ulici Průběžnou, teď tam 



Statutární město Ostrava 
Městský obvod Poruba 
 

 

10/13 Klimkovická 55/28, 708 56 Ostrava IČ 00845451 DIČ CZ 00845451  

 www.moporuba.cz   Číslo účtu  1649335379/0800 

         
 

Zápis  
probíhá rekonstrukce. Vím, že se tam v prvním kole dělaly nějaké zastávky, že se do hloubky 
jednoho metru vybagrovávaly, dávaly pryč ty  podloží, dělá se to teď znovu a teď tam bude probíhat 
celá oprava toho podloží této komunikace až  dolů je tam teď  nějaký zákaz vjezdu, chtěl jsem se 
zeptat, jak to tahle rekonstrukce souvisí, nebo jak je to vymyšlené s tou výstavbou tramvajové trati, 
když  by teoreticky měla dále pokračovat a jestli jestli opravdu pokračuje, jestli se vysoutěžila a jak, 
kdo soutěžil, kdo tam byl, kdo tam nebyl a jestli o tom můžeme dostat nějaké informace, to bude asi 
všechno, zatím děkuji. 
 
p. starostka - tak my budeme postupně odpovídat, já jsem si to tedy zaznamenávala, já poprosím  
kolegy, protože některé věci se týkají věcí, které už řešili kolegové nebo s mojí součinností, takže 
když tak doplním, prvním tématem byl teda chodník na Dělnické, takže já poprosím pana 
místostarostu Hanáčika 
 
Bc. Hanáčik -  tak dobrý den všem, snad na nic nezapomenu, začnu teda chodníkem na Skautské u 
té školky. Samozřejmě o tom chodníku víme, tak jak bylo slíbeno, tak v letošním roce ta oprava ještě 
proběhne minimálně v úseku školka a kuželna, to je první věc, druhá věc veřejné osvětlení na 
Dělnické, o tom problému samozřejmě víme, v celé té lokalitě bylo aktuálně sneseno 17 kusů toho 
veřejného osvětlení, jedná se o sloupy z devadesátých let. Bohužel byly nevhodně použité sloupy, 
které neměly žádnou antikorozní ochranu a čím dál tím více se stávaly nebezpečné, proto se 
Ostravské komunikace rozhodly tyto sloupy odstranit. Jenom v jedné lokalitě, zejména u Domovu 
matky s dětmi a potom lokality, kde je vybudované nové workhoutové hřiště, jsme jednali o 
dočasném veřejném osvětlení, aby tam tu lokalitu, aby ta lokalita prostě byla bezpečnější. Co se týká 
celkové rekonstrukce, tam jsme jednali na městě, jelikož je to relativně velká investice ze strany 
města a Ostravských komunikací řádově asi zhruba za 30 000 000 Kč a aktuálně je to ve fázi takové, 
sešli jsme se  všichni zástupci, včetně pana náměstka a bude probíhat  projektování toho veřejného 
osvětlení, ale bohužel je to na delší dobu, tzn. minimálně v příštím roce se s tím nic dít ještě nebude, 
ale v tom následujícím roce by už měla dojít celková rekonstrukce toho veřejného osvětlení. 
Samozřejmě pokud narazíme na nějakou lokalitu, kde je to nějakým způsobem extrémně nebezpečné 
a neosvětlené, budeme určitě jednat o nějakých náhradách formou toho dočasného osvětlení. 
 
p. starostka - já možná tedy doplním pana místostarostu, protože na tom jednání jsem byla,  je pravda, 
že to řezání těch lamp proběhlo jako bez toho, aniž by nás předem někdo varoval, to se prostě stává, 
že najednou zjistíme, že teda Ostravské komunikace si něco naplánovaly, my až na to reagujeme 
následně, aniž by nás jako upozornili hlavně vlastně neexistovaly následné kroky které, protože ten 
projekt nebyl řešen, oni něco jako odstranili, aniž by jako začali projektovat náhradu, takže tam ten 
nesoulad, který jako nastal, jsme řešili právě na magistrátě, konečně teda jsme docílili toho, že 
projekt byl zadán, takže se na tom už konečně začalo jako pracovat. Během následujícího roku 
předpokládám, že by se měly získat všechny potřebné povolení, naplánovat to v nějakých úsecích, 
protože magistrát také podle rozpočtu, má nějaký rozpočet na veřejné osvětlení daný, který potřebuje 
zkoordinovat v rámci celého města a vypadá to tedy, že celá ta realizace náhrady by měla proběhnout 
- komplexní náhrady - v celé lokalitě opravdu až v roce 2025, nicméně jsme s nima právě řešili aspoň 
provizorní řešení nebo provizorní řešení, představte si, aby to do té rekonstrukce fungovalo, a právě 
jsme vytipovali  místa, kde je to pro nás enormně důležité především z hlediska bezpečnosti, z 
hlediska nebo ze strany  odboru dopravy na magistrátě nám byla přislíbena součinnost i  s 
Ostravskými komunikacemi, takže teď čekáme na to, aby vyřešili technické řešení, které není 
jednoduché v té lokalitě, aby to jako fungovalo a nebylo to poruchové a nebyl by to problém, takže 
předpokládám, že se to jako v nějaké dohledné době  vyřeší, takže to jenom  k tomu veřejnému 
osvětlení. Další téma bylo Oblouk a ta cesta, jestli se nepletu, takže  požádám paní místostarostku. 
 
Mgr. Brodová – ano, ten úsek, o kterém mluvíte, už nebyl součástí zadání na tu opravu komunikace 
za Obloukem a bylo to proto, protože každá oprava někde skončit musí, vždycky  narážíme na to 
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úplně u jakékoliv akce, u jakékoliv  investičního projektu. Vždycky ještě si řekneme ale ještě 
bychom to potřebovali možná posunout o 5 m, ještě o 5 m, o 10, o 20. Někde vždycky prostě musíme 
skončit a  může to být v řadě případů sporné. Ta část komunikace, o které vy mluvíte, určitě neříkám, 
že je v ideálním stavu, ale je rozhodně v lepším stavu, než byl vlastně celý ten úsek, který jsme 
opravovali, takže někde jsme se museli rozhodnout tu opravu ukončit. Ukončili jsme tam v tom 
místě, které jste ukázal, je to prostě, protože každý projekt nebo každá ta investice se někde zastavit 
musí, jinak bysme opravovali celou Porubu naráz, takže proto nebylo to součástí zadání. 
 
p. starostka - možná ještě doplním, vy jste to i v té otázce v podstatě řekl nebo narazil jste na to, že 
tam má taky proběhnout oprava kanalizace v tom přilehlém úseku, to je pravda, odkládá to OVaK z  
roku na rok, protože to nepovažuje za úplně ještě nejhorší havarijní stav a odkládá to  z roku na rok 
v rozpočtu jako v rámci investičního rozpočtu města a my jsme se v loňském roce bavili, že bychom 
byli jako fakt rádi, kdyby už se to do toho investičního rozpočtu města dostalo a bralo se to jako1 z 
priorit, abychom právě na to mohli navázat rekonstrukcí té cesty. Ten projekt je nějakou dobu už 
jakoby nějak jakoby starý, takže my to zkusíme znovu otevřít aby nám teď, protože rozpočet na 
příští rok města, abychom takhle nějak zkoordinovat mohli a navázat na to po jednotlivých krocích 
a samozřejmě, prosím, neberte to, jako že je to dogma, že se to všechno jakoby podaří, záleží na 
OVaKu, který prostě zase má nějaký svůj plán oprav, plán modernizace nebo  plán  rekonstrukce 
těch jednotlivých částí. Musím říct, že jako na prvním obvodě nás toho čeká hodně v budoucnu. Ten 
první obvod  trpí poruchami nejčastěji ze všech obvodů a tam to vypadá na velké rozsáhlé 
rekonstrukce toho vodovodního potrubí v budoucnu, v horizontu nějakých let, takže tam se bude 
kopat docela enormně. Ještě máme 2 témata, jak jsem zaznamenala. Koše na  exkrementy, děkujeme 
za podnět, my se nad tím ještě zamyslíme, protože je pravda, že těch vybraných výběhových ploch 
pro psy je více, takže  zamyslíme se nad tím, jak se to řeší a můžeme se na to podívat, takže určitě 
děkujeme za podnět. A poslední jsou hlodavci, na to je odborník u nás pan Janků, takže já poprosím, 
trochu s nadsázkou, ale je to tak, řeší to nejvíc, má o tom nejvíc informací, takže poprosím o jeho 
odpověď. 
 
p. Janků -  dobré odpoledne, my jsme zadali mimořádný zásah deratizační v tom týdnu, co se konalo 
minulé zastupitelstvo, to bylo, jestli se nepletu, 13. 6., takže ten deratizační zásah tam proběhl během 
následujících 10 dnů, měli jsme o tom i nějakou zprávu od té deratizační firmy a v téhleté fázi máme 
už v přípravě velkou deratizaci, kterou budeme dělat tak jako každý rok na podzim. Ta deratizace 
proběhne zase v součinnosti s OVaK a s Veolií, tzn. tyhlety  instituce vždycky upozorňujeme na to, 
kdy budeme  deratizační zásahy dělat, tak, abysme to sesynchronizovali, aby to bylo pokud možno 
co nejúčinnější. 
 
p. starostka - tak ještě úplně poslední věc, já jsem si to tady psala, takže nezapomenu na žádné téma 
- tramvaj. Spíš směřujete k otázce tramvají než možná k Průběžné, zkusíme to spojit nebo aspoň 
odpovědět na oboje. Průběžná se v tuto chvíli rekonstruuje, mi připadá, že v poslední době  někteří 
zlí jazykové ať už se tam kopne v čemkoliv, když se tam v podstatě jenom zalívá nějaká díra v cestě 
nebo chodníku, tak už říkají, že je to příprava na tramvaj, ale to jenom tak jako s nadsázkou, není to 
žádná příprava na tramvaj, je to prostě  rekonstrukce, která už je  plánovaná nějakou dobu  a tím jak 
se ta tramvaj odsouvá, tak je prostě potřeba rekonstrukci provést. Co se týká tramvaje jako takové, 
tak veškeré další kroky  v tom projektování a na té cestě ke stavebnímu povolení, si převzal  
Dopravní podnik, tzn. už nositelem toho projektu není  město jako takové, ale je to vyloženě 
Dopravní podnik, který podniká kroky k tomu, aby teda nějakým způsobem zpracovával EIA a 
prošel dalšími stupni projektové  dokumentace. Oni teď budou mít jako úplně nejaktuálnější 
informace o tom, v jaké fázi jsou, ale to proběhlo zhruba měsíc zpátky, to není dlouhá doba, takže 
předpokládám, že nic nového za těch posledních, já nevím, 14 dnů nebo měsíc, se  úplně neudálo. 
Město jim svěřilo tento projekt a dál už vlastně si ho vede Dopravní podnik po své linii a víte, že se 
to zaseklo na EIA, takže se bude s největší opravdovostí zpracovávat nový dopravní model tak, aby 
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se zpracovala EIA nebo se doplnila EIA tak, jak by měla být zpracována a  ten projekt jede dál. V 
jakém časovém horizontu samozřejmě se dojde k nějakému stavebnímu povolení nebo nedojde, je 
otázka  dalších několika stupňů a jak se to bude vyvíjet samozřejmě, kolik zase připomínek různých 
k tomu z jaké strany přijde, v jakých stupních projektování atd., toto je asi jako nejaktuálnější 
informace, kterou vám mohu poskytnout. Tak hlásí se ještě s technickou, dám přednost možná panu 
Šímovi, protože bude reagovat na ten svůj blok otázek, ať to nekouskujeme, pan zastupitel Šíma. 
 
Bc. Šíma - já všem moc děkuji za odpovědi, myslím, že to tak stačí, poprosil bych u těch osvětlení 
opravdu, kdybyste si tu lokalitu třeba ještě prošli ještě jednou a zkusili  doplnit třeba nějaké ty lampy 
kde, kde to tam může být opravdu večer  nebezpečnější. Vrátím se ještě k té tramvaji, prosím, já 
jsem, to nebylo ten dotaz nebyl myšlený jako zle, spíš mě zarazilo, že  když by se tam případně 
někdy měla ta tramvaj v horizontu třeba pěti let stavět, jestli ta investice,  několik desítek milionů 
určitě, na opravu toho chodníku nebo té cesty,  komunikace, těch zastávek, jestli to je opravdu v tak 
žalostném stavu, že se to muselo dělat, druhá otázka - pakliže jste předsedkyní myslím dozorčí rady 
Dopravního podniku … 
 
p. starostka - už naštěstí nejsem nejsem, byla jsem asi 2 měsíce 
 
Bc. Šíma - jestli máte informace, jestli tu EIA už někdo  dostal, kdo ji dostal, kdo to má vypracovávat, 
dopracovávat, aby to bylo nějaké průchozejší než to bylo v těch předchozích pokusech a pak ještě 
druhý takový dotaz, jestli to zase dostaneme do porubského zastupitelstva, že by nás předtím, než se 
to někde bude dávat dál, seznámil někdo s tou EIA v Porubě a jestli třeba případně, že bysme napříště 
mohli požádat o hlasování, že bysme pověřili radu města, že bysme to takhle chtěli, říkám, nemám 
to připravené, jestli bychom se mohli na tom domluvit, děkuji 
 
p. starostka -  EIA většinou bývá, má třeba 250 stran, takže já úplně nevím, jakým způsobem a kdo 
by nás měl seznamovat s EIA, protože ten dokument, který reaguje na celou řadu vlivů na životní 
prostředí, je celá řada různých výpočtů a změn, já myslím, že největší problém tam byl dopravní 
model, který se ale bude přepracovávat v čase, protože ten dopravní model reagoval na určitou 
aktuální situaci, která tam byla před mnoha lety a je jasné, že prostě v čase se to vyvíjí tak, že  to, že 
se ten dopravní model udělal znovu nebo bude dělat znovu je asi v pořádku. Můžeme se nějakým 
způsobem potom třeba domluvit po zastupitelstvu, jak byste třeba chtěli dostávat informace o tom 
nebo jestli Dopravní podnik nás tady má třeba průběžně informovat, v jaké fázi to je, to asi domluvit 
můžeme, to asi není problém, nevím, ale jak jako s prezentací EIA, já myslím, že se potom 
domluvíme, pane zastupiteli, po zastupitelstvu, jak bychom to třeba mohli sledovat z hlediska 
Poruby celý ten projekt. Tak to je asi teda všechno, děkuju, kývete, takže v pořádku. Pan zastupitel 
Klega, prosím. 
 
p. Klega - jenom takový dotaz k srpnové vichřici, která se prohnala přes naše území a kdy třeba 
Ostrava jih to zasáhlo docela hodně, že tam ty materiální škody byly docela zásadní, jak to nás 
zasáhlo, jak Poruba, jako, jestli tady 
 
p. starostka - naštěstí Porubu velmi jako omezeně a dokonce i ten jih to zasáhlo jenom v určité 
lokalitě, kde třeba 10 m vedle už se nedělo nic a 10 m na druhou stranu taky nic, je otázka, co tam 
jakoby proběhlo, jestli nějaké místní tornádo, nebo co vlastně, ale je fakt, že prostě tam byl nějaký 
pás, kterým to proběhlo, vypadalo to tam strašidelně, já jsem viděla některé fotky z té přímo z té 
akce a my jsme pak dělali samozřejmě kontrolní šetření v rámci terénu Poruby, jestli  náhodou někde 
taková lokalita nebyla, byť bychom se to samozřejmě dozvěděli skoro hned, hasiči a další věci s tím 
spojené, ale nás to naštěstí zasáhlo tak jako běžná vichřice, nic zvláštního se nedělo. Tím mám na 
mysli, ano, popadané větve, sem tam prostě nějaký strom, který v rámci své perspektivy nemusí 
vydržet jako  veškerý vítr, a to jako  říkat, že se kácí z důvodu jako bezpečnosti provozní, to lidé 
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často jako si myslí, že kácíme, protože máme z toho radost, ale tak to prostě není, a po každé vichřici 
naopak ti lidé říkají, a to už jste měli skácet, to je jako zajímavé, že se to vždycky nárazově vrací 
podle toho, co se děje, no, takže ono je to jako zajímavé, ale Poruby se to nijak zvlášť mimořádně 
nedotklo jako více než běžná  vichřice, naštěstí. 
 
Nikdo další se do diskuse nehlásí, takže já uzavírám tento bod a tím pádem jsme vyčerpali celý náš 
program jednání. Já teda připomínám, že se potkáme na příštím zastupitelstvu, které se bude konat  
12. prosince v 16 hodin tady v Domu kultury Poklad, budu se na vás těšit, mějte se krásně, pěkný 
večer. Na shledanou. 
 
Zasedání Zastupitelstva městského obvodu Poruba ukončila paní starostka v 17.20 hodin. 
 
Počet přijatých usnesení: 12 
 
Zapsala: Iveta Kaňoková 
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